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Protokoll fört vid styrelsemöte för SvLk 30/8 –2003 
 
Närvarande: Kristina Johansson, Bodil Arvidsson, May Bosetti, Christina Olsson  och Camilla 
Eliasson. 
 
§ 1. Mötet öppnas: 
Ordföranden förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna 
 
§ 2. Förgående mötes protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
§ 3. Inkommen post : 

• Vi har fått en inbjudan till kennelfullmäktige (vilket vi i styrelsen via  mail oss emellan redan  beslutat oss 
tacka nej till).  

• Information  och handläggningsrutiner om oacceptabelt beteende.  
• Information om utgivningsbevis för hemsidan och ev medlemsblad.  
• Div månadsbrev från kennelklubben 
• Lista med exteriördomare 2003 
• Div. pressmeddelanden från Skk 
• Div. olika tidningar, ex Hundsport Special, Fci-magazin bl.a 
• Information från Scandic om samarbetsavtal gällande konferenser (inte av intresse  för oss) 
• Olika beslut och namnlistor från disciplin nämnden (lämnas över till Bodil) 
• Auktoration/Exteriördomare från Skk 
• Utdrag från Skk’s protokoll angående officiell status gällande vattenprov 
• Olika utställningsresultat. (finns nu  redovisade på vår webbplats) 

 
§ 4. Brev från Skk 
Kristina redovisar för Skk’s principer gällande avtalsanslutning. 
 
§ 5. Ekonomisk redovisning: 
Bodil redovisar för klubbens ekonomi fram till 25/8-2003. 
På vårt bankgiro hade vi då 18.265.88 samt en handkassa på 2595.00. Efter hand droppar det in fler som 
betalar anmälningsavgifter och matpengar för  deltagande i vår kommande Mullsjö-träff och inofficiella 
utställning. Bodil berättar vidare att vi nu är 66 st medlemmar inklusive familjemedlemmarna, vilket 
innebär att vi snart har uppnått vårt mål för första året. Den kommande utställningen har också gett 
klubben några nya medlemmar. 
 
§ 6. Avelsrådsutbildningen är den 18-19 oktober. Vi avvaktar tills Mullsjöträffen nästa helg då 
avelsrådet ska bildas och ser om vi tillsammans med uppfödarna kan komma överens om vem som kan 
och vill åka. 
 
§ 7.  Klubbprylar 
Bildekaler är beställda hos Formo i Göteborg. Beställningen gäller 100 st till att börja med och 
kostnaden för dom är 13.03 kr st inklusive kliché och moms. Styrelsen beslutar sig för att ta ut en 
kostnad av 20.00 kr st vid försäljningen av dom, samt porto vid brevförsändelse. Eftersom vi har 
problem med att få till en vektoriserad Eps-bild av vår logo och kan vi i dagsläget inte göra 
brodyrmärken, men förhoppningsvis kommer vi att lösa även den biten inom en snar framtid.  
 
 
 
 
§ 8. Aktiveter 2004: 
Styrelsen beslutar att vi ska försöka anordna 2 st utställningar per år, vår och höst. Vi kommer även att 
jobba vidare för att ev kunna ha tränings& vattenläger samt olika lokala aktiveter då det börjar bli gott 
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om Landseer i dom olika regionerna. Vi ska verka aktivt för att ha ett nära samarbete med New 
Foundlandsklubben. 
 
 
§ 9.  Fototävling och almanacka: 
May tar hand om att starta upp en fototävling för att kunna tillverka en Landseer-kalender och kontaktar 
vår webbmaster Andreas om detaljerna. Tanken är att alla som får sin bild med i kalendern samt alla 
som röstar på fotografierna kommer att delta i en utlottning om kalendrar.  
 
§ 10. Nästa klubbträff: 
Styrelsen bestämde sig för att avvakta tills efter Mullsjö-träffen, för att se hur denna avlöpt  med att 
bestämma när och hur vi ska ha nästa träff.. 
 
§ 11. Årsmöte 2004: 
Eventuellt skulle man kunna ha nästa träff gemensamt med årsmötet.  Styrelsen avvaktar även med 
denna punkt tills efter Mullsjö. 
 
§ 12.  Vinstrikastelista: 
Kristina tar på sig att sammanställa en sådan. 
 
§ 13. Årets vattenhund: 
Kristina sammanställer även en vinstrikaste-lista gällande samtliga vattenhundar med officiell status. 
 
§ 14.  Valphänvisningen: 
Christina berättar att det ringer, mailar och kommer väldigt många personer på besök. Så intresset för 
Landseer verkar i dagsläget vara väldigt utbrett. Det har t.o.m ringt folk från Danmark angående 
valpförmedling. Det framkommer att det förekommer oseriös medveten blandrasavel, där valparna säljs 
som oregistrerade äkta Landseer. Bodil kontaktar Skk och undersöker hur man kan och får varna folk 
för att köpa en av dessa hundar och om man på något sätt kan försöka stoppa detta och vad man FÅR 
skriva på t.ex hemsidan för att varna folk 
 
§ 15.  Övriga frågor 

• Kristina föreslår att klubben ska öppna ett postgiro-konto för att bl.a. underlätta inbetalningar 
gällande utställningar och klubbprylar. Styrelsen bifaller detta. 

• May kollar upp utgivningsbevis för en medlemstidning/blad och undersöker hur man ansöker 
om tillstånd för detsamma hos Radio-tv verket. Hon försöker också få in offerts på priser för att 
trycka upp en tidning.  

• Camilla berättar att Yahoo-adressen på Internet är nerlagd då det inte fungerade.  
 
§ 16.  Nästa möte 
Telefonmöte med sammankallande i valberedningen bestäms till 27 januari 2004 klockan 20.00 
 
 
 
 
Vid protokollet:                                   Justeras:                                Ordförande. 
 
 
 
…………………………                     …………………………     …………………………….. 
May Bosetti                                         Bodil Arvidsson                   Kristina Johansson 

 
 


